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Protokół Nr XII/19 

z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu 

odbytej w dniu 10 lipca 2019 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego  

w Ciechanowcu 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 0900 i trwały do godz. 1001. 

Przewodniczący obrad: Marek Karolewski 

Protokolant: Wioleta Kierska. 

Radni obecni na sesji: 
1. Binaś Jan Krzysztof  

2. Czarnecka Aneta Joanna  

3. Dybowski Przemysław  

4. Karolewski Marek  

5. Kietliński Stanisław Szczepan   

6. Koc Agata  

7. Koc Krzysztof  

8. Kosk Zygmunt Józef  

9. Łopaciuk Tadeusz  

10. Malinowski Antoni  

11. Niemyjska Dorota  

12. Radziszewska Maria Jadwiga 

13. Słonecki Włodzimierz 

14. Wilkowska Katarzyna Sylwia  

15. Zdunek Violetta Maria  

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 Eugeniusz Święcki – Burmistrz Ciechanowca; 

 Jadwiga Koc – Skarbnik Gminy; 

 sołtysi oraz przewodniczący zarządów osiedlowych; 

 kierownicy, dyrektorzy gminnych jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni goście; 

 mieszkańcy miasta i gminy Ciechanowiec; 

 Radca Prawny - Przemysław Ślepowroński. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na 15 radnych Rady Miejskiej na sesji obecnych 

jest 15 radnych i obrady są prawomocne. 

 

Ad pkt 1 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski. Przewodniczący 

Rady Miejskiej Marek Karolewski powitał Radnych Rady Miejskiej, Pana Burmistrza 

Eugeniusza Święckiego, Skarbnika Gminy Panią Jadwigę Koc, Radcę Prawnego Pana 

Przemysława Ślepowrońskiego, sołtysów i przewodniczących zarządów osiedlowych, 

zaproszonych gości przybyłych na dzisiejszą sesję oraz mieszańców miasta i gminy 

Ciechanowiec.  

 

Ad pkt 2  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) zmian w budżecie gminy na 2019 rok, 

2) zmiany uchwały nr 53/IX/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 16 kwietnia 2019 

r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz 

w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych 

nauczycieli, obowiązujących w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Ciechanowiec, 

3) zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Białymstoku informacji  

o kandydatach na ławników do sądów powszechnych, zgłoszonych na kadencję 2020-

2023. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Sprawy różne i wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są inne propozycje do porządku 

obrad. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zgłosił wniosek o przyjęcie protokołu  

z XI sesji bez odczytania. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są inne propozycje. 

Innych propozycji nie zgłoszono. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji bez odczytania. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski stwierdził, że protokół z XI sesji został 

przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad pkt 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: sprawozdanie z pracy 

Burmistrza między sesjami i poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza Święckiego  

o przedstawienie sprawozdania z pracy między sesjami. 
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W sprawozdaniu Burmistrz Ciechanowca poinformował, że: 

1. Wyłoniono wykonawcę remontu budynku Przedszkola w Ciechanowcu. Jest to Zakład 

Ogólnobudowlany Wiesław Szerszunowicz. Oferta wynosi 1.012.133,00 zł,  

2. Rozpoczęto remont budynku mieszkalnego przy ulicy Jana Pawła II w Ciechanowcu. 

Były dwie oferty, jedna wynosiła 200 000,00 zł, a druga 135 000,00 zł. Wybrana 

została oferta z niższą kwotą. Została już podpisana umowa i od poniedziałku trwa 

remont budynku z przeznaczeniem dla repatriantów z Kazachstanu, 

3. Podpisana została umowa na utwardzenie kostką  wjazdu przy Szkole Podstawowej im. 

Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu z wyznaczeniem miejsc parkingowych, 

4. Zakończyły się 4 postępowania przetargowe na wykonanie elewacji na budynku 

synagogi. Ze względu na wysokie kwoty ofert nie został wyłoniony żaden wykonawca 

i realizacja zadania zostaje przeniesiona na 2020 rok, 

5. Zakończono postępowanie przetargowe na zagospodarowanie terenu na cele 

rekreacyjne przy Szkole Podstawowej w Ciechanowcu. Odbyły się trzy przetargi. 

Żaden przetarg nie został rozstrzygnięty, gdyż ceny były bardzo wysoko podbite. 

Gmina Ciechanowiec wystąpiła z pismem o przedłużenie terminu realizacji do końca 

listopada 2019 roku, 

6. 28 czerwca w  Białymstoku została podpisana umowa na doposażenie budynku 

świetlicy OSP Winna-Poświętna w ramach programu "Odnowa Wsi Województwa 

Podlaskiego” na kwotę 12 200,00 zł w tym 5 700,00 zł to pieniądze z dotacji,  

7. W trakcie opracowywane są dwa postępowania w formie przetargów nieograniczonych 

na przebudowę drogi dojazdowej relacji Kobusy-Radziszewo oraz rozbudowę ulicy 

Wspólnej, 

8. W dniu 28 czerwca odbył się przetarg ustny na gminne działki rolne i w drodze 

przetargu wyłoniono dzierżawę na jedną z czternastu działek. Na pozostałe działki 

przetarg zostanie powtórzony, 

9. Zakończono rozbudowę ulicy Wińskiej oraz placu przy ulicy Mickiewicza, 

10. Trwają dalsze prace nad przygotowaniem wniosków w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego: „Modernizacja Punktu 

Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych”,  

11. Rozpoczęto prace nad przygotowaniem wniosku w ramach Programu Rozwoju 

Obszarów Wiejskich 2014-2020, o dofinansowanie operacji typu „Gospodarka wodno-

ściekowa” na budowę linii wodociągowych i kanalizacyjnych na obszarach wiejskich 

oraz stacji uzdatniania wody i oczyszczalni ścieków we wsi Radziszewo-Sieńczuch, 

12. Odbyły się Dni Ciechanowca. Pan Burmistrz podziękował wszystkim, którzy 

przyczynili się do ich organizacji, 

13. W związku z tym, że na terenie Gminy Ciechanowiec wystąpiła susza, złożone zostały 

do Wojewody dwa wnioski dotyczące powołania dwóch komisji. Susza dotyczy zbóż 

jarych, rzepaku oraz traw. Wnioski suszowe można już składać, 

14. 25 czerwca przyjechała do Ciechanowca rodzina z Kazachstanu, są to trzy osoby. 

Wszyscy są już zatrudnieni, 

15. 3 lipca odbyło się spotkanie z mieszańcami sołectw w Winnie w sprawie remontu drogi 

powiatowej Antonin-Winna, spotkanie zostało zorganizowane przez Radnego 

Zygmunta Józefa Koska, 

16. Przygotowywana jest dokumentacja na budowę drogi Wojtkowice Stare – Wojtkowice-

Glinna, 

17. W dniu dzisiejszym o godzinie 12 odbędzie się podpisanie umowy w Urzędzie 

Marszałkowskim na remont budynku po COKiSie przy Szkole Podstawowej im. 

Mikołaja Kopernika w Ciechanowcu, 

18. W Urzędzie Miejskim trwa kontrola RIO w czasie której okazało się, że pojawił się 

problem z funduszem sołeckim. Chodzi głównie o przeznaczenie środków na zadania 
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sołectw oraz o kworum na zebraniach. Na 31 sołectw tylko w 9 sołectwach było 

kworum. Prawdopodobnie środki pozostałe w sołectwach będą do zwrotu za 2018 rok, 

19. Dokonano wewnętrznej kontroli deklaracji złożonych przez mieszkańców na 

dostarczanie odpadów komunalnych. Na terenie miasta 120 posesji takich deklaracji 

nie złożyło, jest to 279 mieszkańców zameldowanych na stałe. Natomiast na wsiach 

142 posesje nie złożyły deklaracji na odbieranie odpadów komunalnych i jest to 299 

osób. Z tego tytułu gmina ponosi straty. 

 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcko podziękował również wszystkim sołtysom, którzy 

zaoferowali udostępnianie świetlic wiejskich dla turystów oraz dla  Pana Zdzisława 

Wyszyńskiego za dostarczenie piasku na plażę.  

 

Ad pkt 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że w okresie między 

sesjami interpelacje nie wpłynęły. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał, czy radni zgłaszają interpelacje 

lub zapytania. 

 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 6 ppkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o omówienie przedłożonego projektu uchwały. 

 

Pani Skarbnik Jadwiga Koc: 

Pani Skarbnik poinformowała, że zmiana w budżecie gminy jest konieczna do podpisania 

umowy na modernizację pomieszczeń w budynku przedszkola i zabezpieczenie środków 

własnych gminy na ten cel. Ogólnie budżet zmniejszany jest o 183 000,00 zł ale nie są to środki 

własne gminy, są to planowane środki unijne. Między innymi chodzi o środki na przebudowę 

zalewu, elewację synagogi, gdzie termin realizacji zostanie przesunięty na rok 2020. Chodzi 

również o środki z budżetu Województwa Podlaskiego, a mianowicie o przebudowę drogi 

relacji Kobusy – Radziszewo-Stare. Pani Skarbnik poinformowała, że w związku z tym, że 

umowa jest podpisana to 69 000,00 zł nadmiernie planowanych wcześniej środków jest 

zmniejszana i w dochodach i wydatkach. Do budżetu zostaje również wprowadzone 6 000,00 

zł. Środki te wpłynęły na rachunek i są to środki niezależnie pobrane przez wykonawcę, który 

zajmował się budową drogi w Tworkowicach w 2018 roku, gdzie podczas kontroli Regionalnej 

Izby Obrachunkowej pracownicy stwierdzili wykonany mniejszy zakres rzeczowy niż 

inwentaryzacja pokosztorysowa. W związku z tym kwota ta została zwrócona na rachunek 

budżetu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, iż projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Komisje na wspólnym posiedzeniu  Komisji Rady Miejskiej  

i zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 



___________________________________________________________________________________________________ 

Protokół Nr XII z sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu odbytej w dniu 10 lipca 2019 roku 

str.5 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy na 2019 rok. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Włodzimierz 

Słonecki, Katarzyna Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2019 rok została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 67/XII/19 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019 rok. - stanowi załącznik 

nr 2 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 53/IX/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu  

z dnia 16 kwietnia 2019 r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko 

kierownicze oraz w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

niektórych nauczycieli, obowiązujących w placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Ciechanowiec. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o omówienie przedłożonego projektu uchwały. 

 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki: 

Głos zabrał Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki, który poinformował, że do poprzedniej uchwały 

wkradł się niefortunny błąd w zapisie. Zgodnie z prawem oświatowym nie ma wicedyrektora 

w szkole poniżej 12 oddziałów tylko powyżej. W związku z tym Wojewoda uchylił poprzednią 

uchwałę i dlatego trzeba dokonać zmian. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, iż projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej i zapytał czy są 

pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały nr 53/IX/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 16 kwietnia 2019 r.  

w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz w sprawie określenia 
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tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli, obowiązujących 

w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr 53/IX/19 Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 16 kwietnia 2019 r.  

w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin i zajęć niektórych nauczycieli, 

obowiązujących w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1): 

Włodzimierz Słonecki  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany uchwały nr 53/IX/19 

Rady Miejskiej w Ciechanowcu z dnia 16 kwietnia 2019 r. w sprawie zasad udzielania  

i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym 

powierzono stanowisko kierownicze oraz w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin i zajęć niektórych nauczycieli, obowiązujących w placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 68/XII/19 w sprawie zmiany uchwały nr 53/IX/19 Rady Miejskiej  

w Ciechanowcu z dnia 16 kwietnia 2019 r. w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono 

stanowisko kierownicze oraz w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin i zajęć niektórych nauczycieli, obowiązujących w placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Gminę Ciechanowiec. - stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt 6 ppkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: rozpatrzenie projektu  

i podjęcie uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji  

w Białymstoku informacji o kandydatach na ławników do sądów powszechnych, zgłoszonych 

na kadencję 2020-2023. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poprosił Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego o omówienie przedłożonego projektu uchwały. 

 

Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki: 

W związku z wyłonieniem kandydatów na ławników do sądu powszechnego, prawo o ustroju 

sądów powszechnych nakłada na radę obowiązek zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego 

Policji opinii o kandydatach na ławników. 
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Przewodniczący Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników odczytał protokół ze 

spotkania zespołu dotyczący informacji o zgłoszonych kandydatach. – protokół stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski odczytał projekt uchwały w sprawie 

zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Białymstoku informacji  

o kandydatach na ławników do sądów powszechnych, zgłoszonych na kadencję 2020-2023. 

 

Głosowano w sprawie: 

zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Białymstoku informacji  

o kandydatach na ławników do sądów powszechnych, zgłoszonych na kadencję 2020-2023. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jan Krzysztof Binaś, Aneta Joanna Czarnecka, Przemysław Dybowski, Marek Karolewski, 

Stanisław Szczepan Kietliński, Agata Koc, Krzysztof Koc, Zygmunt Józef Kosk, Tadeusz 

Łopaciuk, Antoni Malinowski, Dorota Niemyjska, Maria Jadwiga Radziszewska, Katarzyna 

Sylwia Wilkowska, Violetta Maria Zdunek 

NIEOBECNI (1): 

Włodzimierz Słonecki  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zasięgnięcia od Komendanta 

Wojewódzkiego Policji w Białymstoku informacji o kandydatach na ławników do sądów 

powszechnych, zgłoszonych na kadencję 2020-2023 została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr 69/XII/19 w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji  

w Białymstoku informacji o kandydatach na ławników do sądów powszechnych, zgłoszonych 

na kadencję 2020-2023- stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt 7  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania radnych, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że interpelacje i zapytania 

nie wpłynęły. 

 

Ad pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski otworzył punkt: Sprawy różne i wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy Komisje Rady Miejskiej mają 

do przedstawienia Radzie opinie lub wnioski.  

Opinii i wniosków nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy ktoś z radnych chce zabrać 

głos. 
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Głos zabrał radny Antoni Malinowski, który odniósł się do wypowiedzi Pana Burmistrza i do 

wątpliwości co do funduszy sołeckich. Poinformował, że będąc sołtysem wnioskował o to, żeby 

na zebraniach sołeckich uczestniczył pracownik urzędu, ponieważ fundusze sołeckie są 

przeznaczane na zadania własne gminy. Dodał, że w przyszłości będzie wnioskował o to, aby 

funduszami sołeckimi zarządzał Pan Burmistrz. Koleją sprawą, do której odniósł się radny 

Antoni Malinowski były deklaracje za odpady. Rady poinformował Pana Burmistrza, że 

deklaracje są również skierowane do posesji, na których nikt nie mieszka, a nawet do takich, 

na których znajdują się pola uprawne. Dodał, aby dokonać inwentaryzacji posesji.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy są jeszcze pytania. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego Pan 

Zygmunt Józef Kosk i również odniósł się do funduszu sołeckiego. Poinformował, że wie, iż 

na zebraniach wymagane jest kworum 20 % mieszkańców stale zameldowanych w danym 

sołectwie.  Dodał, że mieszkańcy jak i sołtys w wielu przypadkach nie wiedzą ile osób jest 

zameldowanych na stałe w danym sołectwie. Poinformował, że z tego co wie to na zebraniu 

musi być co najmniej 15 osób sołectwa, w którym odbywa się zebranie. Dodał, że sołtysi 

powinni otrzymywać informację z urzędu ile osób jest stale zameldowanych w ich sołectwie. 

Odniósł się również do zadań inwestycyjnych na przyszły rok i zapytał o kwotę w wysokości 

9 000,00 zł na modernizację stadionu miejskiego. Zapytał również czy realizacja tego stadionu 

jest na XXI wiek faktycznie właściwa. Dodał, że na stadionie nie ma zaplecza, parkingów, 

jeżeli jest jakaś uroczystość to wszystkie ulice są obstawione, nie ma szatni. Poinformował, że 

jeżeli rozwija się sport to według niego dobrym rozwiązaniem będzie na terenie obecnego 

stadionu zrobić ośrodek wypoczynkowy, a nowy stadion wybudować w innym miejscu, 

najlepiej w pobliżu szkół.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 

 

Głos zabrała radna Dorota Niemyjska. Radna zapytała o wniosek suszowy. Poinformowała, że 

susza dotyczy upraw zbóż, traw, rzepaku i dodała, że na końcu wniosku suszowego jest 

oświadczenie, które rolnicy muszą podpisać. Oświadczenie informuje o tym,  że rolnicy nie 

usuną żadnych upraw do czasu, aż zgłosi się komisja. Radna dodała, że na chwilę obecną jak 

wiadomo komisji nie ma i poinformowała, że jeżeli będzie pogoda to rolnicy będą musieli kosić 

zboża. Zapytała jak w takim wypadku będą szacowane straty.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy ktoś z radnych ma jeszcze 

pytania.  

 

Głos zabrał radny Krzysztof Koc. Radny Krzysztof Koc poinformował, że według niego 

usytuowanie stadionu w tym miejscu, w którym znajduje się obecnie jest bardzo dobre  

i stanowczo wystarczające na potrzeby naszego miasta. Poinformował, że teren stadionu trzeba 

zagospodarować według dzisiejszych czasów. Dodał,  że uważa, iż wraz z powiększeniem 

zalewu stadion wraz z ośrodkiem w zupełności się sprawdzą i będą potrzebne w tym miejscu, 

w którym są.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy ktoś z radnych ma jeszcze 

pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski zapytał czy ktoś z gości ma pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski oddał głos dla Pana Burmistrza Eugeniusza 

Święckiego.  

 

Odnośnie udziału urzędnika w zebraniach sołeckich Pan Burmistrz poinformował, że sołtys jest 

łącznikiem pomiędzy gminą, a sołectwem więc wiedzę na temat przeznaczenia funduszu, zasad 

jak też tego na co ten fundusz zostanie przeznaczony powinien zasięgać od pracowników 

urzędu i nie fatygować urzędnika na tego typu zebrania. Jeżeli chodzi o zasadność funduszu to 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że przyglądając się zakupom z funduszy sołeckich stwierdził, że 

bardzo często kupowane są rzeczy zbędne, które używane są tylko raz na jakiś czas. Odnośnie 

kworum na zebraniach Pan Burmistrz poinformował, że nie wie jaka zostanie podjęta 

ostateczna decyzja przez Inspektora z RIO i czy będzie zwrot gotówki czy nie. Dodał, że jest 

ustawa, która stanowi, że na zebraniach musi być 20 % zameldowanych mieszkańców  

i  poinformował, że należy się jej trzymać. Wniosek gdzie nie było kworum mieszkańców 

powinien zostać odrzucony przez urząd. Dodał, że w tym roku żaden wniosek nie zostanie 

przyjęty do realizacji, jeżeli nie będzie wynikało z listy 20 % kworum. Odnośnie deklaracji za 

śmieci Pan Burmistrz Eugeniusz Święcki poinformował, że osobiście przejrzał wszystkie listy. 

Poinformował, że wiele osób, które zamieszkują dane posesje nie składają deklaracji. Koleją 

sprawą, do której odniósł się Pan Burmistrz jest Stadion Miejski. Pan Burmistrz poinformował, 

że tak jak zauważył radny Krzysztof Koc stadion w obecnym kształcie na warunki 

Ciechanowca jest wystarczający. Dodał również, że znajduje się w bardzo dobrej lokalizacji. 

Odnośnie wniosków suszowych Pan Burmistrz poinformował, że złożył już wniosek do 

Wojewody o powołanie dwóch komisji do szacowania szkód suszowych w Gminie 

Ciechanowiec.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że do Biura Rady wpłynęło 

wystąpienie pokontrolne z Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczące przeprowadzonej 

doraźnej kontroli w Szkole Podstawowej w Ciechanowcu. – wystąpienie pokontrolne stanowi 

załącznik nr do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego zwrócił się do 

Przewodniczącego Rady Miejskiej Marka Karolewskiego z pytaniem odnośnie pytania 

skierowanego na ostatniej sesji do Pani Dyrektor COKiSu w spawie wykonania budżetu za 

2018 rok. Dodał, że miał wątpliwości odnośnie biblioteki w Winnie – Poświętnej i tego co 

zostało wykonane. Poinformował, że Pani Dyrektor COKiSu zobowiązała się udzielić 

odpowiedzi na piśmie, gdyż w tamtym momencie nie była w stanie udzielić odpowiedzi  

i zapytał czy takie pismo wpłynęło.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski poinformował, że zostanie to sprawdzone 

w Biurze Rady.  

 

Ad pkt 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Marek Karolewski podziękował za udział w sesji i zamknął 

obrady XII Sesji Rady Miejskiej w Ciechanowcu. 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie na dysku optycznym DVD, które jest 

przechowywane. 

 

 

Protokołowała: 

Wioleta Kierska 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

 

Marek Karolewski

 


